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A K/10673, 10674., 10675 ., 10676, illetve a 10677. számú „Magyarország legnagyobb

nemzetközi filmfesztivé ja 1-V" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján benyújtott kérdéseire az

alábbiakról tájékoztatom :

Elekes Szentágotai Slanka az idei év tavaszának elején levelet intézett a Nemzeti Kulturális

Örökség Minisztériumához (a továbbiakban: Minisztérium), amelyben felvázolta egy,

Székesfehérvárott megtartandó nemzetközi filmfesztivál koncepcióját. Munkatársaim

személyes megbeszélést folytattak Elekes Szentágotai asszonnyal és tájékozódtak a fesztivál

terveinek részleteiről . A fesztivállal kapcsolatban Székesfehérvár polgármestere is arról

értesítette a tárcát, hogy mind a város önkormányzata, mind pedig Fejér Megye Közgyűlése

támogatja a kezdeményezést. Mindezek a körülmények, valamint a fesztivál benyújtott

koncepciója arról győzött meg, hogy Magyarországnak is szüksége van egy nemzetközi

relációban is jelentőséggel bíró filmes találkozóra, amelynek fokozatosan kialakuló

megbecsültsége Székesfehérvárt a nagy európai fesztiválvárosok sorába emelheti. Az

esemény tervezett, 2005-ös időpontját különösen kedvezőnek találom egy ilyen természetű

rendezvény elindítására, hiszen a mozgóképről szóló 2004. évi II . törvény - egyedülállóan

korszerű, teljes körű konszenzusra épülő szabályozásának köszönhetően - a magyar

filmszakmai tevékenység számára pezsgő, fokozott nemzetközi együttműködéssel járó

környezet távlatát vetíti előre .
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A filmtörvénynek a magyar részvételű koprodukciók jogi kereteit megteremtő rendelkezései,

valamint az abban rögzített adókedvezmény-konstrukció a jövőre nézve tekintélyes mértékben

érdekeltté teheti a (jellemzően külföldi) megrendelőket abban, hogy produkcióikat

Magyarországon, hazai iparági szereplők közreműködésével valósítsák meg. Ebben az új

perspektívát nyerő filmes közegben indokoltnak tartom a számos kihívást felmutató

nemzetközi filmfesztivál szervezésének tervét . Külön öröm számomra, hogy - tekintettel az

esemény székesfehérvári helyszínére - hazánk egyik legdinamikusabban fejlődő városa is

bekapcsolódhat az elsősorban a főváros köré szerveződő filmszakmai vérkeringésbe .

Az előzőekben kifejtett érvek, és nem pedig a „puszta szimpátia vezetett tehát arra, hogy a

fesztivált a filmes világ egyik legrangosabb találkozóján, a Cannes-i Nemzetközi

Filmfesztiválon felvállaljam, ahol - mint azt bizonyára Ön is tudja - a magyar

mozgóképkultúra a korábbi éveknél nagyobb nyomatékkal volt jelen. Szeretném hangsúlyozni

azonban, hogy - a sajtóban napvilágot látott híresztelések ellenére - afesztivál a Minisztérium

részéről az erkölcsi támogatás mellett semmiféle pénzügyi támogatásban nem részesül és nem

is fog.

Mindezekkel összhangban az Elekes Szentágotai asszonynak írt minisztériumi válaszlevélben

sok sikert kívántunk a szervezőknek, valamint arra biztattuk őket, vegyék fel a kapcsolatot a

filmszakma képviselőivel, illetve forduljanak a hasonló természetű fesztiválok szervezésében

már tapasztalattal rendelkező szervezetekhez, szakemberekhez .

Remélem, így Ön számára is egyértelművé vált, hogy a kulturális tárcán belül értékes,

megalapozott szakmai munka folyik, amelyben nincs helye a közpénzek ötletszerű, koncepció

nélküli osztogatásának .

Budapest, 2004 . július 5 .
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